
Год. V. Варна, 29 Авгуетъ 1915 год. Брой 17 

В А Р Н Е Н С К И 

ИЗДАВА ВАРНЕНСКАТА ОКРЪЖНА ПОСТОЯННА КОМИСИЯ. 

Излиза най-малко три пъти въ месеца. 
Абонаиентъ 2 лева годишно, 1 левъ за 6 месеца, 
на общините, училищата, кръчмите, хотелите и 

кафенетата въ окръга — безплатно. 
Всичко що се отнася до вестника да се изпраща 

до: Постоянната Комисия — Варна. 

За обявления общински и такива отъ други учре
ждения се плаща: за I стр. 04 ст. на дума, а въ 

другите останали страници по 0 3 ст. на дума. 

Обявления и реклами отъ частни лица, се прие-
матъ за печатъ при износни условия. 

Неофициаленъ отделъ. 

№ 14 
На Варненския Окржжзкъ СъвЪтъ отъ 

I й Октомврий 1914 год. 
Трета редовна сесия отъ IX й Избира-

теленъ периодъ. 

Подълженпе отъ брой 16. 

Д. Кондовъ: Въпроса сметамъ за уяс-
ненъ и тези които се противопоставятъ за 
определяние на минималната заплата не еж 
прави. Т е правятъ това не защото това не 
бива да става, но защото имало винаги 
много кандидати да работятъ и съ тия мал
ки заплати. Нпй които сме повикани да 
управляваме требва да помогнемъ на ония 
които се намнратъ между живота и смър-
тьта, а въ такова положение се намиратъ 
общинските служащи получаващи 15 и 40 
лева. Когато разисквахме за подобрение 
земледелието и скотавъдството ние казахме 
че средствата на окржзите и общините ех 
оскаднп и затова решихме държавата да 
отстжпи известни доходи за техъ, а съ 
това целехме да помогнемъ на земледел-
ческото население. Нпй требва да реша
ваме разумно и требва да се занимаемъ 
съ заплатата на служащите, както се за

нимахме съ подобрение положението на друга 
часть отъ населението. Азъ и вепчки вие 
намирате че съ такива мизерни заплати 
неможе да се живее. ГДиковъ говореше 
за секретарь бирниците чийто положение 
било по стабилно, но когато се ^рисува 
мозерното положение на служащите въ 
селскит-Ь общини не трЬбва да се ьАри 
съ онази на секретарь-бирниците. Колко
то се отнася до страха на Шикова за 
автономията на общините, ние като взе
маме решение не имъ узурпираме пра
вата не ги потъпкваме. 

Я. Тодоровъ: Мпсляхъ че тия два 
въпроса леко щеха да минатъ и затова 
не възнамерявахъ да взема думата, но 
отъ дългите разисквания бехъ прпнуденъ 
да кажа п азъ нъщо по тйхъ Въ добра 
смисъль е молбата на чиновниците и слу
жащите и ние требва да разрйшимъ този 
въпросъ, но требва да гледаме да не по-
паднемъ въ грешка, да не би да осака-
тимъ чиновническото двло и да не уса-
катимъ онова место отъ гдето ще вземаме 
средствата. Секий отъ насъ се стр-Ьми да 
подобри положението си, огъщо искатъ и 
чпновницптЬ п затова не гп обванявамъ. 
Сега да впдпмъ далп ще можемъ да гп 
задоводпмъ. Азъ не съмъ противъ чинов
ниците и те иматъ нужди каквито има 
всекпй. Требва да признаемъ че 75—80% 
отъ чиновниците съ се отъ селата, селскп 
чада. Не е верно, че въ селата чиновни
ците еж. имали мизерни заплати, защото 
ония които излизатъ отъ селската маса, 
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виждаме че не се връщасъ въ селото 
вече, а бътатъ къмъ чиновничеството. 
Отъ тамъ вземете предъ вплъ какво е 
положението на ЧИНОВНИЦПГЬ Ако напра-
вимъ едно еравлепие между земледелеца 
и чиновника ще виаимъ че има голема 
разница въ полза на последния. Не е 
верно твърдението какво въ селските об
щини се плаща по 15 лева месечна за
плата, такова нгвщо въ нашия окр^гъ 
иъма. Има ли въ България чиновници, 
които да с& доволни отъ заплата си, ако 
има твърде малки заплати да се увели-
чатъ, но големите ла се намалятъ. 

За пенсипттз е една мода, създали на 
времето фондъ за пенсии, отъ който се 
иолзуватъ държавните чиновници. Не съмъ 
протпвеиъ да се даде пенсия п на окр. 
и общински ЧИНОВНИЦИ, но какъ ще да-
демъ. Ако речемъ да ходатайствуваме да 
се пенсиониратъ те, да вземемъ ръшение 
да се пенснониратъ и земледелцнте и 
всичкото население. 

В. Велевъ: Вижда се че служащите 
сдужатъ на земледелеца, но трЬбва да се 
види и какво остава на последния. Ако 
ние уведичимъ заплатите имъ, те по че
сто ще се навъртатъ къмъ бакалницитв и 
механите и пр. Те се издържатъ отъ 
икономиите я.ч земледелеца на отъ докла
да на агронома се в п ж т какви приходи 
пма той Ако окр&жията и общините 
иматъ средства да се увеличатъ, но не 
съмъ съгласенъ да се опред/вля минимал
на заплата. 

В. Тодоровъ: Впждамъ че много се 
говори по повдигнатите въпроси. Като че 
ли тпя чиновници не && наши, а кому 
равотятъ те? Страхуватъ се за пенсиите 
во това не е право защото пенсиите ще 
се плащатъ отъ техните одръжки и защо 
най насетне и те да н^матъ такива блага, 
каквито иматъ държавните чиновници. По 
въпроса за заплатите, че общинските и окр. 
чиновници изобщо дребните получаватъ 
малки заплати това всвкий знае. Ако зе
мледелеца като производитель си набавя 
повечето необходими предмети отъ стопан
ството си то чиновника е приг.уденъ вси
чко да си купува съ пари скъпо и пр-Ь 

скъпо, пакъ п живота много поскъпва, 
затова ние требва да подобрпмъ положе 
нието имъ. Като ходатайствуваме за те-
хното пенсионирание иди като увеличимъ 
заплатата имъ съ по 10—15 лева не ще 
да ги обогатимъ, а съ това ще ги насърд-
чимъ да работятъ повече. Да се не скъ-
пимъ въ трпцнтъ, а е време да подобрпмъ 
положението и хала на служащите. 

Д. Шиковъ: По повдигнатия въпросъ 
за пенсиите мисля че не требва да пма 
две мнения. Отъ голема полза ще б&ле 
и за окрАзитъ- и общините техното пен
сионирание защото както казахъ по тоя 
начинъ ще се привлекъть по подготвени 
хора въ тия учреждения. И ако сега ня
маме подготвени овщински чиновници то
ва се длъжи на обстоятелството че по-
подготвенпте бегатъ на държавна гдето 
има пенсия. Но тълкуванието на кондова 
че съ нашето решение за определяаие 
минимална заплата не се накърнявала ав-
тономиятта на общините не е право, за
щото такова едно решение ще б&де про
тивозаконно и не ще б&хе посрещнато 
добре. Какво биха помислили напршгвръ 
въ Варненския Градски Съветъ върху 
такова едно решение на Окр. Съвътъ. 
Безпоряо това е едно посегателство на 
автономията на общините. Твърдението 
на В. Тодоровъ че общинския служащъ 
всичко купувалъ отъ пазаря не е верно, 
тъй като повечето отъ продуктите той 
като селянинъ произвежда самъ и следо
вателно живота му неможе да б&де тол
кова тежъкъ. За да се прикъсне исканпето 
за увеличавание заплати азъ настоявамъ 
да ходатайствуваме предъ правителството 
да намали заплатите на впшите чиновници 
държавни и ла увеличи заплатата на 
дръбните служащи. 

П. Велевъ: Азъ пскамъ да прогресира 
земледедието и всвкий селски синъ който 
е станалъ чиновникъ да се повърне отъ 
канцеларията къмъ землед-Ьлието Като 
увеличаваме заплатите ние поощреваме 
селяните да напущатъ земледелието п да 
ставатъ чиновници. 

Д-ръ П. Ранковъ: Азъ подържамъ че 
ние требва да помолимъ общините да 
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увеличатъ заплата на чиновниците си за- | 
щото това го изисква и справедливостьта 
и скъпия животъ. Ако некой селски си
нове свършили земдеделски училища ста-
ватъ чиновници напримеръ Агрономи това 
не става затова че те не желаятъ ла ра 
ботятъ земята, но защото съ 100—150 
декара неможе да става едро и модерно 
землед^лие и защото т% като агрономи 
пакъ еж. полезни за земдеделието 

Илия Ангеловъ: Василъ Тодоровъ каза 
че живота на чиновника е много скъпъ 
и «•е той всичко купуна съ парп, но не 
каза за земледелеца нищо. Не каза че 
земледълеца яде продувтитй много по-
скъпо отъ всъкпп други. 

Понеже други не взе думата, Предсе
дателя положи на гласуванпе последова
телно направените предложения: 1. Пред
ложението на Коядова подкрепено отъ 
другитъ* оратори по въпроса за пенсиони
рането на общинските и окр. служащп 
се прие съ болшинство; 2 Предложението 
на Д. Кондовъ за определяне минимална 
гаплата за ежщигЪ чиновници въ селата 
70 лева, а въ градовете 100 лева се от
хвърли единодушно; 3. Предложението на 
Д-ръ П. Ранковъ да се увеличи заплатата 
на окр. и общински чиновници и служащп, 
като се поь-олятъ общинските съвети да 
направятъ това се отхвърли съ болшин
ство; 4. Предложението па Д. Шиковъ 
да се замоли правителството да намали 
на висшите държавни чиновници, а да 
увеличи оная на дребните служащи се 
прие съ болшинство 

Вследствие на което окр. съветъ 

Р - Ь Ш И ; 

1. Да се ходатайствува прйдъ прави
телството да внесе и прокара още въ на
стоящата сесия въ Народното Събрание 
законъ за пенсиите за чиновниците и 
служащитъ при изборните учреждения. 

2 Да се замоли правителството да на
мали заплатата на висшите държавни чи
новници, а да увеличи онази на дребнигЬ 
служащи. 

Р Е Ш Е Н И Е № 69. 

Прочптание и разглеждане молбата на 
окр. чиновници и служащп да имъ се 
изплатятъ 2/з отъ заплатитЬ, които не имъ 
се заплатиха прйзъ време на войната. 

Председателя прочете молбата на окр. 
чиновници и служащи, които по случай 
мобилизацията с& постъпили въ редовет-Ь 
на войската и по специалния законъ вмъ 
е изплатено само една трета отъ запла
тата, вследствие на което молятъ окр. 
съветъ да постанови да имъ се изплатятъ 
останалите -/3 отъ заплатите за казаното 
време и су.мата да се предвиди въ бюд
жета за 1915 година 

Юр Пвановъ: Съ тоя въпросъ се за
нимавахме и миналата година и взехме 
решение по него, затова нема защо да 
се занимаваме наново, а да потвърдимъ 
ланшното решение. Отъ всички страни 
подкрепиха това мненпе 

Председателятъ: Миналата година Окр. 
Съветъ съ решение отъ 2 й Ноемврий 
1913 година подъ Л*' 102, 

Р Е Ш И : 

Да се ходатайствува предъ правител
ството да внесе въ Камарата законопроектъ 
за отмена закона отъ 29-й Септемврий 
1912 година и да постанови изплащанието 
на всички чиновници и служащи и оста
налите дие тргтл отъ заплатата имъ прв.ть 
време на войната. — Гласувано предло
жението на Юр Ивановъ да се подтвърдп 
горното решение № 102, Окрхжния съ
ветъ съ болшинство 

Р 5 Ш И : 

Подтвърдява решението сн отъ 2-й 
Ноемврий 1913 год. подъ М 102 и . ми
нава на дневния редъ. 

РЪШЕНИЕ № 70. 

Разглеждание молбата на Д. Атанасовъ 
отъ Варна за опрощаванве наемъ. 
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Председателятъ прочете молбата на Д. 
Атанасовъ огь гр. Варна подъ вх. М 20 
отъ 23-Й Сешемврий т. год. въ която из
лага че отъ 15 години държалъ подъ наемъ 
окр. воденица и 20 декари ниви съ годи-
шенъ наемъ 450 лева, и че отъ 15-п Ап 
рилъ 2 911 год до 15-й Апрнлъ 1914 год 
е останалъ длъженъ къмъ окр. каса около 
400—5 0 лева, които не е могалъ да из
плати защото по време на войната е била 
заета отъ войните власти и той не се е 
ползувалъ отъ нея, затова моли да му се 
опростятъ тня 400—500 лева 

Председателя: Понеже молбата е да
дена направо въ Окр Съветъ добре ще 
бжде да се прати тя на Постоянната Ко
мисия да даде мнение по нея за да може 
правилно да се разреши въпроса 

Гласувано, Окр. Съветъ 

Р Ъ Ш И; 

Молбата на Д. Атанасовъ за опроща
ване наемъ да се изпрати въ Цостоянната 
Комисия, която да даде мнение по нея 

Р Е Ш Е Н И Е № 71. 

Разрешаване отпукъ на Окр Съвет
ници: Ив Никодовъ и Д. Колевъ 

Председателятъ прочете молбите на Окр. 
Съветници Ив Никодовъ и Д. Колевъ съ 
които искатъ първия отпускъ за 2, 3 и 4 
того а втория за 3 и 4 сжщий месецъ по 
важни домашни причини. 

Гласувано, Окр. Съветъ 

Р Е Ш И ; 

Разрешава се огпускъ на Окр. Съвет
ници Ив. Никодовъ за 2, 3 и 4 того и на 
Д. Колевъ за 3 и 4 сжщня месецъ. 

Нареждание дтевяия редь- за утреш
ното заседание. -

Председателя съобщи на Съвета че 
за утрешното заседание има на дневенъ 
редь следните въпроси; 

1. Продължение дневния редъ отъ днеш
ното заседание; 

2. Молбата на Юр. Харизановъ отъ 
Варна за изплащане 8348 лева пжтни пари 
отъ 1910 година; 

3. Заявлението на Добри Генчевъ отъ 
Варна да му се заплатятъ законни лихви 
върху сумата 89157 лева за пресрочено 
време по предприятие; 

4 Молбата на Ив. Н. Динчевъ отъ Се
влиево да му се нлатятъ 232 лева за на
печатани отъ него избирателни списъци за 
1912 год. 

Окр. Съветъ прие тоя дневенъ редъ. 
Закриване заседанието 

Понеже времето беше много напред
нало, Председателя обявп заседанието за 
закрито въ 7 часа вечерьта. 

На оригинала подписали всички при-
сжтствующи въ заседанието Г Г Окржж 
ни Съветници. 

Верно, 
Секр.-бирнпкъ: Ст. Калдъръмовъ. 

Протоколъ 
№ 15 

На Варненския Окржженъ СъвЪтъ отъ 
2-й Октомврий 1914 год. 

Трета редовна сесия отъ IX й Избирате-
ленъ периодъ. 

Заседанието се откри въ 2 часа следъ 
пладне въ помещението на Постоянната 
Комисия отъ Председателя Н. Стефановъ, 
въ прнсжтсгвпето на членовете: Д. Въл-
кановъ, П Едрецовъ Вл. Диметровъ, Д. 
Кондовъ, Д-ръ П. Ранковъ, Я. Тодоровъ, 
Ат. Ивановъ, Д. Колевъ, Н . Мариновъ, 
В. Т. Назжровъ, Д. Шнковъ, Ив, Аваля-
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ковъ, Ст. П. Караджовъ, Сл. Тодоровъ, 
Юр. Ивановъ, Я. Дянковъ, М. Руеевъ, 
В. Михалевъ, X. Реджебовъ, В. Велевъ, 
Илия Ангеловъ, В. Тодоровъ н Зл. Петровъ, 
въ отсжтствчего на членовете: Г. Пасаревъ, 
Д Кеяковъ, Д. Милковъ и Вл. Куловъ, по 
неизвестни на съвета причини, а Ив? Ни-
коловъ който е въ отпускъ. 

Откриване заседанието. 
Председателя като констатира че при-

сжтствуватъ повече отъ половината чле
нове на Съвета, обяви заседанието за от
крито въ 2 часа следъ пладне. 

Прочитане, приемане и подписване про
токола 16 13. 

Прочете се протокола Ж 13 отъ 30-й 
Септемврий т- год., който се прие и под
писа съ следното допълнение пропустнато 
въ решението Л? 67 казано отъ Д. Ши-
кова: както миналата година тъй и сега 
ако повдигамъ въпроса за известни чле
нове на Съвета избрани отъ околии, които 
еж останали въ Романска територия го 
правя не съ цель да обиждамъ некого, а 
просто повдигамъ въпроса принципално, 
като сметамъ, че лица които не восятъ от-
говорность предъ избирателите въ окржга, 
нематъ место въ Съвета и взематъ реше
ния. Колкото се отнася до самите лица, 
това го казахъ миналата година и го каз-
вамъ и сега—моите уважения къмъ техъ. 

РЪШЕНИБ № 72-

Разрешава се двудневенъ отпускъ на 
Съветника Я. Тодоровъ за 3 и 4 того. 

Окр. Съветникъ Я Тодоровъ помоли 
Съвета да му разреши двудневенъ отпускъ 
за 3 и 4 того по домашни причини. 

Гласувано Окр. Съветъ 

Р Ъ Ш И: 

Разрешава на Окр. Съветникъ Я. То
доровъ двудневевъ отпускъ на 3 и 4 того 
по домашни причини. 

Сл4два. 

Софийско Градско Общинско Управление 

Заповедь 
№ 1702 

гр. София, 20 юлий 1915 год. 

На основание предписанието подъ 
М 3226 отъ 1.УИ т. год. на Господинъ 
Министра на Земледелието и Държавните 
Имоти и предъ впдъ на това, че за да се 
придаде по ясенъ червенъ цветъ на сала
мите съ цель да се избегне доброто опуш-
вание, а често пжти и съ цель да се за
крие не добриятъ естественъ цвътъ на са
ламите, който въ повечето случай е вслед
ствие на недоброкачественъ матернялъ, отъ 
който се приготовляватъ саламите, въ всич
ките работилници боядневатъ червата за 
саламите, а въ-н&кои работилници боядис 
ватъ даже и повърхностьта на шунката, 
то съгласно чл. 15 отъ Законътъ за сани-
тарниятъ надзоръ върху хранителните и 
пптецни вещества, 

З А П О В Я Д В А М Ъ : 

1) Да се забрани безусловно боядисва
нето на червата, които служатъ за приго
товление на салами; сжщо да се забрани и 
боядисването на шунките; 

2) Настоящата ми заповедь, отпечатана, 
да се раздаде за изпълнение на всичките 
притежатели въ Столицата на работилници 
за шунка и салами, а сжщо на всичките 
притежатели на магазини, въ коию се про-
даватъ шунка и салами; 

3) Следението за точното изпълнение 
на настоящата ми заповедь възлагамъ на 
Общинските Участъкови Санитарни Лекари, 
Общинскиятъ Ветеринаренъ Лекарь по са-
нитарно-ветеринарната служба въ градъгь 
и Управительтъ на покри гпятъ пазарь, като 
имъ вменявамъ въ длъжность, щото по 
установениятъ въ законътъ за сашпаряия 
надзоръ върху хранителните и питейни ве
щества редъ да взематъ пробн огъ нзра-
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ботваните въ работилниците и продаваните 
въ магазините шуаки и саламн и заедно 
съ съставените по случая актове да ив-
пращатъ тутакси въ Общинската Хими
ческа Лаборатория за анализирание. Поли
цейските власти по разпорежданието на 
Столичното Градоначалство ще оказватъ 
нуждното съдействие на общинските сани
тарни органи; 

4) Нарушителите на цитираното по-
горе предписание подъ Л$ 3226 отъ 1.УП 
т. год. на Господпнъ Министра на Земле-
дълпето и Държавните Имоти и на настоя
щата ми Заповедь възъ основа на прото
колите на Химическата Лаборатория н съ
гласно чд. 10 отъ законътъ за санитар-
ннятъ надзоръ върху храннтелнигЬ и пи
тейни вещества, да се даватъ отъ Сани
тарното Отдълоние подъ сждъ за наруше
ние чл. чл. 15 и 24 отъ сжщнятъ закояъ. 
Ако при химическото изследвавие е кон
статирано, че шунката и саламите между 
другото еж и недоброкачественни и вредни 
за здравето, то притежателите на такива 
шунки и салами да се даватъ подъ еждъ 
а за нарушение на чл. 25 отъ цитираниятъ 
по-горе законъ. 

5) Настоящата ми заповедь да се из-
пратп на Началника на Ветеринарното От
деление при Мпниетерството на Земледе-
лнето и Държавните Имоти за оповестя-
вание чрезъ Окржжнитъ ветеринарни де
кари до всичките притежатели на работил
ници за шунки и салами въ Царството, 
които внасятъ за продажба въ Столицата 
шунки и салами, за сведение и ръко
водство. 

6) Настоящата мн заповедь влиза въ 
сила единъ месецъ следъ датата на пуб-
ликуванието п. 

Кметъ: Р. В. Радевъ. 

Пунарлпйско Училишно Настоятелство 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 35 

с Пунарлий 8 Авгусгъ 1915 год. 

Настоятелство! о търси майсторъ комуто 

да отдаде по доброволно съгласие напра
вата на 6 чина и 1 черна дъска. 

Приблизителната стойность на пред
приятието е 180 лева. 

Задогъ 5%. 
Предложенията ще се прнематъ до 10-

Оептемврий 4 часа следъ обедъ въ об
щинското управление. 

Председатель: Пачевъ 

Секретарь: Димитровъ 

Русларско Селско Общинско Управление 

Обявление 
№ 1505 

с. Русларъ, 7 Августъ 1915 год. 

На 8 Сешемврпй 1915 год., отъ 2 до 
4 часа следъ обЬдъ, въ канцеларията на 
общинското управление ще се произведе 
пубдиченъ търгъ, съ явна конкуренция, за 
отдаване на наематели експлоатацията на 
следните имоти, принадлежащи ва Елеч-
ското основно народно училище, за време 
отъ деньтъ на утвърждаването до 26 Ок-
томврий 1917 год, а именно: 

1) Нива „Меше-токатъ" отъ 6 декара 
и 3 ара. 

2) Нива „Едешки-вратникъ" отъ 8 де
кара и 8 ара. 

3) Нива .Лещака" отъ 17 декара и 
2 ара. 

4) Нива „Подъ-село" отъ 23 декара-
и 9 ара. 

Искания залогъ за правоучастне въ 
търга е 5 % върху първоначалните оценки. 

Членове 11 и 12 отъ закона за обще
ствените предприятия еж задължителни за 
конкурентите. 
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Тържннте книжа могатъ да се впдятъ 
всеки прнсжтственъ день и часъ въ кан
целарията на общинското управление. 

Кметъ: А. Атанасовъ 

Секр.-бзрникъ: С. Русевъ 

Арацларско Училищно Настоятелство 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 13 

с. Арапларъ, 8 Августъ 1915 г. 

Настоятелството търси майсторъ, ко-
куто да отдаде по доброволно съгласие на
правата на 16 чина. 

Приблизителната стойность на предприя
тието е 400 лева. 

Залогъ 5% 
Предложенията ще се приематъ до 10 

Септемврий 10 часа предъ обедъ въ Об
щинското Управление. 

Секретарь; Димитровъ 

Н о в о с е л с к о К м е т с т в о 
(Провадийска Околия) 

Обявление 
№ 3000 

с. Новосело, 22 Августъ 1915 год. 

На 10 Септемврий т, год. въ помеще
нието на кметството ще се произведе по 
съвратенъ срокъ публиченъ съ тайна кон
куренция търгъ за продажба на дървената 
маса отъ сечището „Косора" за стоп. 1915 
— 1916 год. д)тъ насажденията на Кушъ-

тепенската н Новоселската общинска гора 
„Кушъ-тепенската кория" въ местностьта 
„Косора". 

Търгъть ще се открие въ 3 часа слвдъ 
пладне, а оферти ще се приематъ до 5 
часа вкл. слъдъ пладне сжщня день. 

Сечището има: около 160 декара, на
саждения джбъ и церъ, средня гжстота 
0 6 средня възрасть 40 год, средня висо
чина 10 м., производителна способностъ 8 
куб. м. на декаръ и материалъ стронтеленъ. 

Приблизителна стойность на предприя
тието е 8000 лева. 

За правоучастие въ търгътъ се изка 
5% залогъ върху тая сума - 400 лева 

Закова за обществените предприятия е 
задължителенъ за конкурентите. 

Разноските за публикация обявлението 
и др. еж за сметка на предприемача. 

Сведения по търгътъ може да се до-
биятъ въ общинската канцелария. 

Кметъ: Г. Я Чакъровъ 

Секр.-бирникъ: П. Сидеровъ 

Сарх-Гьолско Селско Общ. Управление. 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 3205 

с. Сарж-Гьолъ, 20 Августъ 1915 год 

Общинското Управление дири лица, на 
които по доброволно съгласие да даде подъ 
наемъ за обработване отделените места отъ 
селските мери на с. Сарж-гьолъ и село 
Т. Махле за фондъ „подобрение на ското-
въдството", за вр"еме 5 години начиная отъ 
1 Септемврий 1915 година, до 1 Септем
врий 1920 год. 

1) с Сарж-гьолъ 60 дек въ местно
стьта „край лозята". 

Председатель: Желевъ 
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2) с Сарж-гьолъ 40 дек. въ местно -
стьта „край корията до гробищата". 

3) с Т. Махле 80 декара въ местно-
стьта „Демиръ юрду". 

Първоначалната оценка за с. Сарж-
гьолъ 2 лева на декаръ годишно, а за с 
Т. Махле 1 лв. и 50 ст. на декаръ годишно. 

Жедающите да наематъ горните места 
да се явятъ до 18 Септември въ общнн. 
управление да дадътъ своитъ предложе
ния и сключатъ договори. 

Кметъ: Ив. х. Продановъ 

Секр.-бврвикъ: Р. Черневъ. 

Преджанско Училищно Настоятелство 
Провадийско 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 38 

с. Преджа, 17 Августъ 1915 год. 

Преджанското училищно Настоятелство 
обявява, че отъ 2—4 часа следъ обедъ на 
6 септемврнй т. г., въ помещението на учи
лището си ще произведе публиченъ търгъ, 
съ явна конкуренция за отдаване на нае
ма! ель екеплоатирването на училищното 
стопанство, състоящо отъ 2 къса земя, 57 
декара, за време отъ датата на утвържде
нието на търга, до 1 Мартъ 1920 год. 

Първоначалната оценка ще се определи 
при откриване на търга. 

Депозптъ за участне въ търга е 5 % 
Тържнатъ книжа еж на разположение 

въ канцеларията на основното училище 
всеки приежетвенъ девь в часъ. 

Председатель: С. Станнгяковъ 

Касшеръ-счетоводитель: Ив. Деневъ 

Лопушненско Селско Общйн. Управление 
Провадийско 

Обявление 
№ 1459 

с. Лопушна, 18 й Августъ 1915 год. 

Кметството обявява на интересующитЬ 
се, че въ 2 чаез следъ обедъ, на 13 Сеп
темврнй т. год., въ помещението на общин
ското управление, ще произведе публиченъ 
търгъ съ тайна конкуренция, за отдаване 
на предприемачъ-наематель експлоатацията 
на три къса земя, отделена за въ полза на 
„ фонда за подобрение на скотовъдството", 
а имено; 12 декара въ с Реджепъ-махле, 
50 декара въ с. Лопушна и <̂О декара въ 
с. Сарж-куванлъкъ, за време отъ датата 
на утвърждениею на търга, до 1 Октом
ври 1920 год. 

Офертите ще се прнематъ до 4 часа 
следъ обедъ, сжщия день. 

Първоначалната цена ще се определи 
при откриването на търга. 

Депозитъ за участие въ търга е 5% 
върху първоначалната цена. 

Тържндте книжа еж на разположение 
въ общинското управление всеки приежт-
ственъ день п часъ. 

Жедающите да взематъ участие въ 
търга, да се съобразятъ съ чл. 11 до 14 
отъ закона за общественитъ предприятия. 

Кметъ: А. Мусовъ 

Секр.-бирникъ.- не се чете 

Печатница „Войниковъ", Варна 


